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Zdarma

Slovo starostky

Vážení a milí spoluobčané, 
stalo se v minulém období zvy-
kem setkávat se na první straně 
Našej dědiny se slovem starost-
ky. Ráda budu v tomto oblíbeném 
způsobu komunikace pokračovat. 
Však pomyslete, psané slovo a 
fotografie přinášejí na stránkách 
obecního zpravodaje aktuální 
informace i pohodové počtení či 
vzpomínkovou náladu již patnáct 
let. Dokumentují dění a život v 
naší obci i pro naše vzdálené 
rodáky a také pro další generace 
Hlohovčanů. Všem přispěvovate-
lům a tvůrcům periodika patří po-
děkování a povzbuzení do další 

tvůrčí činnosti.
Přátelé, blíží se konec kalen-

dářního roku 2010 a stejně jako 
vy ve vašich rodinách i naše obec 
bilancuje, hodnotí roční úspěchy, 
povedené dílo i to, co se místním 
politikům zatím nedaří. V letoš-
ním roce jste měli možnost hod-
notit práci politiků hned dvakrát 
i vy, voliči. Výsledkem vaší jarní 
volby je v důsledku pravicová 
vláda. Výsledkem vaší podzimní 
volby je patnáctičlenný tým, při-
pravený pracovat v zájmu celé 
obce. Věřím, že důvěru svých ko-
legů nezklame ani pětice zvolená 
na ustavujícím zasedání 11. lis-
topadu do Rady obce: radní Ing. 
Jaroslav Hajda, odpovědný za 

územní rozvoj obce, radní Mgr. 
Andrea Kurková, odpovědná za 
obecní školství a kulturní a spo-
lečenský rozvoj obce, radní Jan 
Sítek, odpovědný za investiční 
činnost a rozvoj cestovního ruchu 
na území obce, místostarosta 
JUDr. Pavel Kašník, odpovědný 
za komplexní investiční činnost 
obce a starostka RNDr. Marie Mi-
chalicová, odpovědná „za vše“. 

Vážení spoluobčané, dovol-
te mně využít této příležitosti i 
vaším jménem poděkovat všem 
zastupitelům, radním, členům 
výborů a komisí, také kronikářce, 
zaměstnancům obce a dalším 
spolupracovníkům obce, kteří v 
uplynulém čtyřletém volebním 
období přispěli svojí prací k roz-
voji, zvelebení a popularizaci 

naší vesnice. Největší hold patří 
zejména exstarostce Mgr. Janě 
Vlkové a místostarostovi JUDr. 
Pavlu Kašníkovi, jejichž záslu-
hou je Hlohovec zapsán mezi 
úspěšná, moderní a také přívě-
tivá sídla našeho regionu.

Prožíváme advent, čas ti-
chého, pokorného a radostného 
očekávání narození nevšedního 
děťátka…. Až staneme u betlé-
ma a spatříme ho v jesličkách, 
obdarované ze všech stran, zda-
-li si uvědomíme, že žádný dar 
nenahradí čas, který jsme měli 
věnovat svým nejbližším?

Krásné a požehnané
Vánoce 2010 Vám přeje

Vaše starostka
Marie Michalicová
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Zápis z 26. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hlohovec
ve volebním období 2006-2010, konaného dne 13.9.2010

Po zahájení bylo přítomno 10 členů Zastupi-
telstva obce. Z jednání Zastupitelstva obce nebyl 
předem nikdo omluven.  Nepřítomni byli: RNDr. Ma-
rie Michalcová a Karel Vlašic (dostavili se v 18.40 
hod.) PhDr. Ludvík Jankovič, Jaromír Navrátil a 
Michal Sítek.

Program jednání po doplnění:
1. Kontrola plnění usnesení z předešlých 

  zasedání Zastupitelstva obce.
2. Dodatek č. 2 smlouvy o dílo číslo

  05265/2009 uzavřené dne 10.11. 2009 na 
  zhotovení díla “Hlohovec – sběrný dvůr” 
  řešící zvýšení ceny díla na sanaci asfal-
  tových ploch o 6.689,- Kč. Zvýšení
  celkové ceny díla včetně DPH a rezervy 
  na 12 595 427,- Kč. 

3. Žádost o dotaci občanskému sdružení 
  Petrklíč při ZŠ Hlohovec ve výši 35 000,- Kč
  na dofinancování doskočiště v areálu ZŠ.

4. Rozpočtové opatření č. 3/2010
5. Pořadí uchazečů a výběr zhotovitele díla: 

  “Rekonstrukce chodníků  v ulici Dolní 
  konec před kostelem sv. Bartoloměje
  a budovou Základní školy”.

6. Úplatný  převod nemovitostí z vlastnictví 
  Obce Hlohovec do vlastnictví jiných 
  osob, v k.ú. Hlohovec:

 pozemek PKN č. 813 o výměře 189 m2, 
  zastavěná plocha a nádvoří, ve sklepní 
  uličce Na kopci, do vlastnictví Ing. Jaro-
  slava Bažanta, Šafaříkova 368/16, Praha 2 
  – Vinohrady za cenu 100 Kč za 1 m2.

7. Různé k projednání
8. Usnesení 

Závěr
Výsledek hlasování o  programu jednání

 v celém rozsahu, jak byl navržen v úvodu
 jednání:  10 – 0  – 0 .

Průběh jednání:
k  bodu 1.   Kontrola plnění usnesení z přede-
šlých zasedání Zastupitelstva obce. 
k  bodu 2.  Dodatek č. 2 smlouvy o dílo číslo 
05265/2009 uzavřené dne 10.11.2009 na zhoto-

vení díla “Hlohovec – sběrný dvůr” řešící zvý-
šení ceny díla na sanaci asfaltových ploch o 
6.689 Kč. Zvýšení celkové ceny díla včetně DPH 
a rezervy na 12 595 427,- Kč. 
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0 .

k bodu 3.  Žádost o dotaci občanskému sdruže-
ní Petrklíč při ZŠ Hlohovec ve výši 35 000 Kč na 
dofinancování doskočiště v areálu ZŠ.

Starostka obce informovala o žádosti občan-
ského sdružení Petrklíč při ZŠ Hlohovec, které ob-
drželo dotaci z rozpočtu Jihomoravského kraje ve 
výši 35 000 Kč. Protože cena nového doskočiště 
je 70 000 Kč a výstavba nového doskočiště byla v 
plánu již několik let, požádali o dofinancování Obec 
Hlohovec. Přítomní členové Zastupitelstva obce 
neměli k žádosti námitek.
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0 .

k bodu 4. Rozpočtové opatření č. 3/2010
Místostarosta obce Antonín Koryčánek podal 

po výzvě starostky přítomným členům ZO vysvět-
lení, jakým způsobem se body jednání 2 a 3 pro-
mítnou do rozpočtu a dále komentoval rozpočtové 
opatření č. 3/2010, které je součástí tohoto zápisu 
a které měli také zastupitelé připravené na sto-
lech před začátkem zasedání. Do těchto materiálů 
si ještě doplnili příspěvek (bod č.3) - 35 000,- Kč 
z  výstavby a údržby místních inženýrských sítí § 
3633 kapitálové výdaje a + 35 000,- Kč na  školství 
§ 3113 běžné výdaje.

Po komentáři k rozpočtovému opatření se do-
tázala paní RNDr. Michalicová, jak je možné, že k 
této smlouvě o zhotovení díla „Hlohovec – sběrný 
dvůr“ neschvalovali rozpočtové opatření už na mi-
nulých zasedáních. Starostka obce dala slovo panu 
místostarostovi  Koryčánkovi, který za rozpočtová 
opatření zodpovídá, ten prohlásil, že na něj neu-
mí odpovědět. Starostka obce mu dala za úkol do 
příštího zasedání všechno prověřit za spolupráce s 
paní účetní a podat zastupitelům jasné vysvětlení.  
K návrhu rozpočtové změny už nebyly ze strany 
členů ZO žádné další námitky
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0 .

k bodu 5.  Pořadí uchazečů a výběr zho-
tovitele díla: “Rekonstrukce chodníků  v ulici       
Dolní konec před kostelem sv. Bartoloměje a 
budovou Základní školy”.

Starostka obce informovala zastupitele o tomto 
výběrovém řízení. Otevírání obálek se uskutečnilo 
19. 8. 2010 , hodnotící komisi jmenovala Rada obce 
a pracovala ve složení: Mgr. Jana Vlková, Antonín 
Koryčánek, Zděnek Trubač a Martin Stöhr (z firmy 
Viadesigne s.r.o.). Hodnotily se nabídky tří uchaze-
čů: Rudolf Nachtigal, Rybářská 878,  69103 Rakvi-
ce, Stavba a údržba silnic s.r.o., Riegrova 817/37, 
69002 Břeclav a  ALKA – JUDr. Pavel Kašník, Dolní 
konec 484, 69143 Hlohovec. Dvě byly posuzovány 
i ve druhém kole, neboť jedna byla vyřazena pro 
nesplnění doložení kvalifikačních předpokladů. 
Komise sestavila podle hlavního kriteria soutěže 
konečné pořadí uchazečů, kde s nejnižší nabídkou 
byla na první pozici zařazena nabídku firmy Rudolf 
Nachtigal, Rybářská 878, 69103 Rakvice, protože 
tento uchazeč nabídl nejnižší cenu i s DPH. Zastu-
pitelé  neměli k tomuto výběrovému řízení žádné 
připomínky. 
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0 .
k bodu 6.  Úplatný  převod nemovitostí z vlast-
nictví Obce Hlohovec do vlastnictví jiných 
osob, v k.ú. Hlohovec:
pozemek PKN č. 813 o výměře 189 m2, zasta-
věná plocha a nádvoří, ve sklepní uličce Na 
kopci, do vlastnictví Ing. Jaroslava Bažanta, 
Šafaříkova 368/16, Praha 2 – Vinohrady za cenu 
100,- Kč/1 m2.

 Starostka obce nejprve upřesnila polohu po-
zemku a sdělila, že se jedná o pozemek, který se 
na minulém zasedání vyřadil z programu jednání 
z důvodu neuhrazeného nájmu z pozemků za rok 
2010. Protože bývalý majitel sklepa sousedícího s 
tímto pozemkem sklep prodal a nový majitel dluž-
nou částku nájemného uhradil a záměr úplatného 
převodu už byl schválen. 
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0 .
k bodu 7.  Různé k projednání

Starostka obce informovala zastupitele o chys-
taných změnách při vedení sloupů vysokého napě-
tí. Dala zastupitelům k nahlédnutí mapu budoucího 
vedení. Všichni byli rádi, že do budoucna by se 
měly původní sloupy odstranit a nové by neměly 
zasahovat do katastru obce.

Jako další vystoupila se svým příspěvkem ředi-
telka ZŠ Hlohovec Mgr. Hana Sítková a poděkovala 
jménem občanského sdružení Petrklíč za finanční 
podporu obce na dofinancování nového doskočiště.

Zápis z 27. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hlohovec
ve volebním období 2006-2010, konaného dne 14.10.2010

Bylo přítomno 10 členů Zastupitelstva obce. Omlu-
veni byli: JUDr. Pavel Kašník a PhDr. Ludvík Jankovi.
Nepřítomni byli: Mgr. Andrea Kurková (s omluvou se 
dostavila v 18.48 hod.), Michal Sítek a Karel Vlašic

Starostka obce se odvolala na zaslaný navr-
hovaný program jednání, který byl doručen všem 
členům ZO spolu s pozvánkou na zasedání a 
umožnila jeho změnu nebo doplnění.  Osobně po-
tom navrhla změnu v bodu   jednání – v předsunutí 
bodů 3 a 6 před bod č. 2 a odůvodnila  změnu tím, 
že by bylo vhodné nejprve schválit kupní smlouvu 
č.1210000861 (bývalý bod č.3) a úplatný převod 
nemovitostí z vlastnictví Obce Hlohovec (bývalý 
bod č.6) a teprve potom změny,  které tím nasta-
nou v rozpočtu, dále také navrhla doplnění  bodů 
8, 9, 10, 11 a 12. V bodu č. 8 se jedná o Dodatek 
č. 1 o smlouvě o dílo uzavřené dne 20.9.2010 mezi 
Obcí Hlohovec a společností Rudolf Nachtigal,v 
bodu č. 9 Záměr názvů nových ulic a v bodu č.10-
12 Schválení nových účetních směrnic. K tomuto 
doplněnému programu jednání nebylo ze strany 
přítomných členů ZO žádných dalších připomínek.

Program jednání po doplnění:
1. Kontrola plnění usnesení z předešlých 

  zasedání Zastupitelstva obce.
2. Kupní smlouva č. 1210000861 mezi Obcí 

  Hlohovec a JMP Net. s.r.o. na úplatný 
  převod plynárenského zařízení včetně 
  všech součástí a příslušenství, které je 
  ve vlastnictví Obce Hlohovec a které bylo 
  realizováno v rámci stavby „STL plyno-
  vod v lokalitě Zámeček“ za cenu 103.500,- Kč. 

3. Úplatný převod nemovitosti z vlastnictví 
  Obce Hlohovec do vlastnictví jiných 
  osob, v k.ú. Hlohovec

 pozemku p.č. 1117 o výměře 426 m2,
  zahrada, v ulici K zámečku z vlastnictví 
  Obce Hlohovec do vlastnictví pana Vojtě-
  cha Škrobáčka, U sadů 408, Hlohovec za 
  cenu 620,- Kč za 1 m2.

4. Rozpočtové opatření č. 4/2010.  
5. Záměr úplatného převodu nemovitosti

  z vlastnictví Obce Hlohovec do vlastnictví
  jiných osob, v k.ú. Hlohovec: 

 a) pozemku p.č. 170/3 o výměře 1 m2, 
   zastavěná plocha, v ulici Chalupky 

 b) pozemku p.č. 719/17 o výměře 19 m2, 
   ostatní plocha, v ulici Šulaperk (nově 
   719/21).

6. Záměr úplatného převodu nemovitosti
  z vlastnictví jiných osob do vlastnictvím
  Obce Hlohovec, v k.ú. Hlohovec

 pozemku p.č. 698/2 o výměře 20 m2,
  zahrada, v ulici  Šulaperk za cenu
  100,- Kč za 1 m2. 

7. Úplatný  převod nemovitosti z vlastnictví 
  jiných osob do vlastnictví Obce Hlohovec,
  v k.ú. Hlohovec:

 pozemku p. č. 683/1 o výměře 723 m2, 
  ostatní plocha a nádvoří, v ulici U sadů,
  z  vlastnictví pana Josefa Kurky, Ke kos-
  telu 458, Hlohovec do vlastnictví Obce 
  Hlohovec za cenu 100,- Kč za 1 m2.

8. Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo uzavřené 
  dne 20.9.2010 mezi Obcí Hlohovec a
  společností Rudolf Nachtigal, se sídlem 
  Rybářská 878, 69103 Rakvice za zhotovení
  díla „Hlohovec – prostor před školou“
  o snížení dohodnuté ceny díla o hodnotu 

  méněprací ve výši 143 875,50 Kč.
9. Záměr schválení názvů nových ulic: Ke 

  Staré hoře, V trnkách, Na mezi.
10. Schválení směrnice časového rozlišení

  č. 1/2010.
11. Schválení směrnice o evidenci majetku

  č. 2/2010.
12. Schválení směrnice účetnictví č. 3/2010. 
13. Různé k projednání
14. Usnesení

Závěr
Výsledek hlasování o  programu jednání v celém roz-
sahu, jak byl navržen v úvodu jednání:  11 – 0  – 0 .

Průběh jednání:
k  bodu 1.   Kontrola plnění usnesení z přede-
šlých zasedání Zastupitelstva obce. 

Zastupitelstva obce a zastupitelé vzali tuto 
zprávu na vědomí bez připomínek. Zpráva je sou-
částí zápisu z tohoto veřejného zasedání.  
k  bodu 2.  Kupní smlouva č. 1210000861 mezi 
Obcí Hlohovec a JMP Net. s.r.o. na úplatný 
převod plynárenského zařízení včetně všech 
součástí a příslušenství, které je ve vlastnictví 
Obce Hlohovec a které bylo realizováno v rámci 
stavby „STL plynovod v lokalitě Zámeček“ za 
cenu 103.500,- Kč. 

Starostka obce seznámila zastupitele s Kupní 
smlouvou č. 1210000861 mezi obcí Hlohovec a 
JMP Net. s.r.o. na úplatný převod plynárenského 
zařízení včetně všech součástí a příslušenství, 
které je ve vlastnictví Obce Hlohovec a které bylo 
realizováno v rámci stavby „STL plynovod v lokalitě 
Zámeček“ za cenu   103.500 Kč. K této smlouvě 
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(Pokračování na str. 4)

neměl nikdo ze zastupitelů žádné připomínky
Výsledek hlasování: 11 – 0  – 0 .

k bodu 3.  Úplatný převod nemovitosti z vlast-
nictví Obce Hlohovec do vlastnictví jiných 
osob, v k.ú. Hlohovec, a to pozemku p.č. 1117 
o výměře 426 m2, zahrada, v ulici K zámečku
z vlastnictví Obce Hlohovec do vlastnictví pana 
Vojtěcha Škrobáčka, U sadů 408, Hlohovec za 
cenu 620 Kč.
Výsledek hlasování: 11 – 0  – 0 .
k bodu 4. Rozpočtové opatření č. 4/2010.  
Výsledek hlasování: 11– 0  – 0 .
k bodu 5.  Záměr úplatného převodu nemovi-
tosti z vlastnictví Obce Hlohovec do vlastnictví 
jiných osob, v k.ú. Hlohovec: 
 a) pozemku p.č. 170/3 o výměře 1 m2, zasta-
  věná plocha, v ulici Chalupky 
 Výsledek hlasování: 11 – 0  – 0 .
 b) pozemku p.č. 719/17 o výměře 19 m2, 
  ostatní plocha, v ulici Šulaperk (nově 
  719/21).

Jedná se  o záměr úplatného převodu nově 
vzniklého pozemku, který byl dříve součástí větší 
parcely. Tento nový pozemek, který leží pod vcho-
dem do zahrady manželů Vlašicových, je předmě-
tem úplatného převodu. 
Výsledek hlasování: 11 – 0  – 0 .
k bodu 6.  Záměr úplatného převodu nemovitos-
ti z vlastnictví jiných osob do vlastnictví Obce   
Hlohovec, v k.ú. Hlohovec 
pozemku p.č. 698/2 o výměře 20 m2, zahrada,
v ulici Šulaperk za cenu 100 Kč za 1 m2. 
. Starostka navrhla odkoupení tohoto pozemku už 
z toho důvodu, že by zde do budoucna vznikl větší 
prostor pro cestu.
Výsledek hlasování: 11 – 0  – 0 .
k bodu 7.  Úplatný  převod nemovitosti z vlast-
nictví jiných osob do vlastnictví Obce Hloho-
vec, v k.ú. Hlohovec:
pozemku p. č. 683/1 o výměře 723 m2, ostatní 
plocha a nádvoří, v ulici U sadů, z  vlastnictví 
pana Josefa Kurky, Ke kostelu 458, Hlohovec 
do vlastnictví Obce Hlohovec za cenu 100 Kč 
za 1 m2.
Výsledek hlasování: 11 – 0  – 0 .
k bodu 8 Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo uza-
vřené dne 20.9.2010 mezi Obcí Hlohovec a spo-
lečností Rudolf Nachtigal, se sídlem Rybářská 
878, 69103 Rakvice za zhotovení díla „Hlohovec 
– prostor před školou“ o snížení dohodnu-
té ceny díla o hodnotu méněprací ve výši 143 

875,50 Kč.
Starostka vysvětlila důvody snížení dohodnuté 

ceny: Požadavky státní památkové péče znamena-
ly snížení nároků na plochy chodník, čímž dojde k 
nižší spotřebě materiálu. Dále se oproti nabídkové 
ceně sníží cena za skládkové, neboť zemina bude 
odvážena na revitalizaci bývalé pískovny u obce. 
Část prací bude řešit společnost Nachtigal ve spo-
lupráci s obecní četou. 
Výsledek hlasování: 11 – 0  – 0 .
k bodu 9.  Záměr schválení názvů nových ulic: 
Ke Staré hoře, V trnkách, Na mezi.

RNDr. Michalicová si vzpomněla, že již dříve 
se navrhoval místo názvu ulice V trnkách název 
U hřiště. Někteří ze zastupitelů se vyjádřili v tom 
smyslu, že více pravdivý by byl název Nad hřištěm 
a pokud by se do budoucna švestkové stromy vy-
kácely,  fotbalové hřiště by bylo lepším orientačním 
bodem. Ing. Hajda, který v této lokalitě právě do-
stavuje svůj RD a  k nově navrhovaným názvům U 
hřiště a Nad hřištěm zaujal kritické stanovisko. Pod-
le něj V trnkách tomuto místu běžně říkají všichni 
a je to rozhodně lépe znějící název než U hřiště. 
Další připomínka byla k názvu Ke Staré hoře. Za-
městnanci firmy Leonardo, která zde sídlí, by měli 
zájem o název Leonardova ulice. Tento název se 
ale nedočkal od zastupitelů kladné odezvy. Shodli 
se na tom, že k ostatním názvům ulic by se tento 
vůbec nehodil. Nakonec se všichni shodli, že pů-
vodní návrhy Rady obce budou nejvhodnější, obča-
né dostanou prostor, aby se k návrhům mohli také 
vyjádřit a schvalovat tyto ulice budou až noví členo-
vé Zastupitelstva Obce Hlohovec po volbách
Výsledek hlasování: 11 – 0  – 0 .
k bodu 10.  Schválení směrnice časového roz-
lišení č. 1/2010.

Účetní obce paní Imrichoá, že od 1. ledna 2010 
ze zákona všechny obce musely začít účtovat pod-
le nového účetnictví, které se částečně přizpůsobi-
lo účetnictví pro podnikatele a z tohoto důvodu je 
také nutné tyto nové směrnice, podle kterých už se 
od ledna účtuje, schválit zastupitelstvem se zpět-
nou platností. 
Výsledek hlasování: 11 – 0  – 0 .
k bodu 11.  Schválení směrnice o evidenci ma-
jetku č. 2/2010.
Výsledek hlasování: 11 – 0  – 0 .
k bodu 12.  Schválení směrnice účetnictví
č. 3/2010. 
Výsledek hlasování: 11 – 0  – 0 .
k bodu 13.  Různé k projednání 

Starostka obceinfrmovala, že Energetické sdru-
žení obcí jižní Moravy, jehož členem byla i Obec 

Hlohovec k 1.4.2010 zaniklo. Zastupitelé se měli 
možnost seznámit se zprávou o průběhu likvidace. 
Zastupitelé vzali tuto informaci na vědomí.

Jako další vystoupil se svým dotazem pan Drobilič. 
Zajímal se, kdy bude zahájen provoz nového sběr-
ného dvoru a jakým způsobem bude fungovat. Sta-
rostka odpověděla, že zahájení bude co nejdříve po 
schválení provozního řádu, který by měl být schválen 
do 14 dnů a otevřený bude ve všední dny v průběhu 
pracovní doby a v sobotu zde budou služby. 

Jako další vznesl svůj dotaz pan Navrátil -  jestli 
bude posílen tlak vody i v ulici Na kopci. Starost-
ka obce na dotaz odpověděla, že tento požadavek 
bude muset řešit až nové zastupitelstvo.

Další zastupitelé už žádné příspěvky ani dotazy 
nevznesli, starostka obce dala prostor pro diskusi 
veřejnosti.. Se svým dotazem vystoupila paní Sylva 
Vlašicová. Jménem maminek dětí navštěvující MŠ 
v Hlohovci se starostky zeptala na údajně připravo-
vanou personální změnu v mateřské škole. Tlumo-
čila, že od 1. ledna. 2011 má údajně na částečný 
úvaze (0,2) nastoupit slečna Jitka Jankovičová. 
Zajímala se hlavně o to, proč neproběhne výběrové 
řízení, proč je zájem přijmout někoho, kdo pro tuto 
práci nemá kvalifikaci a prohlásila, že kdyby se jed-
nalo o její děti, našla by si jinou mateřskou školku. 
Starostka obce sdělila, že prozatím nemá o připra-
vované personální změně v mateřské škole žádnou 
konkrétní informaci. Pokud by k tomuto požadavku 
došlo, určitě by se postupovalo v mezích zákona. 
Starostka dále dodala, že podle jejích informací 
slečna Jankovičová začala studovat pedagogickou 
školu a vzdělání si doplňuje. Zda na tak malý úva-
zek je nutno vypisovat výběrové řízení, to by si mu-
sela prověřit. Starostka dále vznesla dotaz na člen-
ku Zastupitelstva obce Mgr. Andreu Kurkovou, zda 
o připravované změně neví něco bližšího. Paní Mgr. 
Kurková se vyjádřila v tom smyslu, že sice o tomto 
případu také není informována, ale paní ředitelka 
vždy postupuje podle zákona a pokud by se jedna-
lo o tak malý úvazek, je na velkých pochybách, že 
by se o tuto práci ve výběrovém řízení někdo s od-
povídajícím vzděláním ucházel. Starostka uzavřela 
tento dotaz s tím, že situaci prověří a případná per-
sonální změna bude řešena podle zákona. 

Jako poslední se do diskuze přihlásila paní 
RNDr. Michalicová, která se zeptala, jestli je příto-
men i někdo z volební komise a připomněl, aby si 
komise dala velký pozor na agitaci přímo ve volební 
místnosti, aby potom nemohl průběh voleb nikdo 
napadnout. 
Závěr – V závěru jednání starostka poděkovala všem 
přítomným zastupitelům a veřejnosti za účast na tom-
to veřejném zasedání s přáním všeho dobrého.

Zápis z ustavujícího zasedání Zastupitelstva obce Hlohovec, 
konaného dne 11. listopadu 2010 v Kulturním domě v Hlohovci

Jednání veřejného ustavujícího zasedání zahá-
jil v 18.02 hodin  JUDr. Pavel Kašník, dosavadní 
místostarosta obce. Dále řídila zasedání až do 
volby nového starosty členka zastupitelstva  RNDr. 
Marie Michalicová. 

JUDr. Kašník všechny přítomné srdečně přivítal 
na veřejném ustavujícím zasedání Zastupitelstva 
obce Hlohovec, které vzešlo na základě výsledků 
hlasování ze dne 16. října 2010. Omluvil z tohoto 
zasedání starostku obce Mgr. Janu Vlkovou z důvo-
dů pracovní neschopnosti a přečetl její omluvenku, 
ve které mimo jiné blahopřála všem nově zvoleným 
zastupitelům ke zvolení. Konstatoval, že zasedání 
svolala starostka obce dne 3. listopadu doručením 
pozvánky všem nově zvoleným členům zastupitel-
stva a ve stejný den bylo oznámení o konání usta-
vujícího zasedání vyhlášeno místním rozhlasem 
a především vyvěšeno na úřední desce obecního 
úřadu. Ustavující zasedání tedy bylo svoláno řádně 
a včas v souladu s ustanovením § 91 a § 93 zákona 
o obcích. Poté požádal paní RNDr. Marii Michalico-
vou, aby se ujala své funkce.
Předsedající po úvodní větě konstatovala, že podle 
prezenční listiny je přítomno celkem 14 členů za-
stupitelstva, tedy mimo omluvenou Mgr. Janu Vl-
kovou, všichni nově zvolení členové zastupitelstva. 
Dále konstatovala, že všech 14 přítomných členů 
zastupitelstva odevzdalo před zahájením zasedá-
ní OSVĚDČENÍ o zvolení členem zastupitelstva 
potvrzené tajemníkem Městského úřadu Břeclav 
(registračního úřadu), Mgr. Vlková poslala svoje 
osvědčení s omluvenkou. 
Předsedající zřetelně přednesla program vyčer-
pávajícím způsobem (v souladu s ustanovením 
§ 91 zákona o obcích):
1. Složení slibu členů zastupitelstva obce
2. Určení ověřovatelů zápisu

3. Volba volební a návrhové komise
4. Volba starosty, místostarosty a ostatních 
 členů Rady obce
5. Schválení jednacího řádu Zastupitelstva 
  obce
6. Diskuse
7. Usnesení
8. Závěr
Výsledek hlasování: všech přítomných 14 členů 
ZO bylo pro předložený program ustavujícího za-
sedání.

K bodu 1)   Složení slibu členů zastupitelstva 
obce

V té chvíli paní Michalicová konstatovala, že 
dle Zápisu o výsledku voleb do zastupitelstva obce 
Hlohovec ze dne 16. října 2010, který předložila k 
ustavujícímu zasedání starostka obce Mgr. Jana 
Vlková, jsou všichni zvolení členové zastupitelstva, 
kromě omluvené Jany Vlkové obce přítomni. Žád-
nému ze zvolených zastupitelů v období od zvolení 
až do této chvíle jeho mandát nezanikl. Konstatova-
la dále, že všichni přítomni členové zastupitelstva 
obce byli řádně zvoleni a mohou přistoupit ke slo-
žení slibu.

Všichni přítomní členové zastupitelstva 
obce složili zákonem stanovený slib a ujali se 
tímto svého mandátu.

K bodu 2)  Určení ověřovatelů zápisu
   Za ověřovatele zápisu navrhla předsedající členy za-
stupitelstva: Mgr. Ivu Garčicovou a Ing. Jaroslava Hajdu. 
Výsledek hlasování: Pro tento návrh hlasovalo 
všech přítomných  14 členů zastupitelstva.

K bodu 3)  Volba volební a návrhové komise

 Předsedající před volbou volební komise připo-
mněla její úkol, tj. sčítání hlasů pro jednotlivé návrhy 
a ověření platnosti volby starosty, místostarosty a 
dalších tří členů rady obce. Upozornila dále, že obě 
komise musí být složeny ze členů zastupitelstva a 
musí být nejméně tříčlenné, s lichým počtem členů.
 Podala návrh na složení volební komise:  před-
seda: pan Jan Kurka a členové: pan Michal Sítek a 
pan Antonín Koryčánek. 
Výsledek hlasování: Pro tento návrh hlasovalo 
všech přítomných 14 členů zastupitelstva.
    Předsedající podala návrh na složení návrhové 
komise:  předseda: Mgr. Andrea Kurková a členo-
vé: MUDr. Jana Hammerová a Bc. Sylva Vlašicová.  
Výsledek hlasování: Pro tento návrh hlasovalo 
všech přítomných 14 členů zastupitelstva. 
K bodu 4)  Volba starosty, místostarosty a ostat-
ních  členů rady obce.
 Předsedající upozornila, že k souhlasu je třeba 
u každé volby nadpoloviční většiny všech členů za-
stupitelstva, tedy nejméně 8 hlasů. 
     Před vlastní volbou předsedající navrhla po-
čet volených členů rady obce  5 (§84 odst.2 písm.
l zákona o obcích), přičemž byly splněny tyto zá-
konné podmínky: počet musí být lichý, nejméně 5 a 
nejvíce 11 členů a současně nesmí přesahovat 1/3 
počtu patnáctičlenného zastupitelstva obce (§99 
odst.3 zákona o obcích). 
Výsledek hlasování: Pro tento návrh hlasovalo 
všech přítomných 14 členů zastupitelstva. 
 Předsedající následně navrhla, aby se o návr-
zích na starostu, místostarostu a další členy rady 
hlasovalo veřejně (aklamací). 
Výsledek hlasování: Pro tento návrh hlasovalo 
všech přítomných 14 členů zastupitelstva. 
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      Předsedající dala návrh na volbu jednoho mís-
tostarosty pro toto volební období. Pan Antonín 
Koryčánek vystoupil s protinávrhem na volbu dvou 
místostarostů.
 Předsedající dala hlasovat nejprve o protinávrhu.
Výsledek hlasování: Pro tento návrh hlasovali 4 čle-
nové zastupitelstva, proti 10 zastupitelů. 
 Předsedající dala hlasovat o původním návrhu 
na volbu jednoho místostarosty.
Výsledek hlasování: Pro tento návrh hlasovalo 10 
členů zastupitelstva, proti 4 zastupitelé. 
      Předsedající dala jediný návrh, aby byl starosta 
obce Hlohovec v tomto volebním období 2010 – 
2014 pro výkon své funkce od 1.1.2011 dlouhodo-
bě uvolněný. Na její výzvu nebyl podán jiný návrh. 
Výsledek hlasování: Pro tento návrh hlasovalo 
všech přítomných 14 členů zastupitelstva. 
 Poté vyzvala předsedající, aby se ujala své 
funkce volební komise a přistoupila k vlastní volbě 
starosty, místostarosty a dalších členů Rady obce 
Hlohovec. 
Předsedající požádala členy zastupitelstva obce o 
jejich návrhy na funkci starosty.

Jediný návrh podal pan Jan Sítek a navrhl RNDr. 
Marii Michalicovou. Jmenovaná návrh přijala. 
Výsledek hlasování: Pro tento návrh hlasovalo 13 
členů zastupitelstva, jeden se zdržel hlasování.
Předsedající požádala členy zastupitelstva obce o 

jejich návrhy na funkci místostarosty.
Jediný návrh podal  Ing. Jaroslav Hajda a navrhl 

JUDr. Pavla Kašníka. Jmenovaný návrh přijal.
Výsledek hlasování: Pro tento návrh hlasovalo 9 
členů zastupitelstva, 5 se zdrželo hlasování.
Předsedající požádala členy zastupitelstva obce o 
jejich návrhy na funkci prvního člena rady.

Jediný návrh podal JUDr. Pavel Kašník a navrhl 
Ing. Jaroslava Hajdu. Jmenovaný návrh přijal.
Výsledek hlasování: Pro tento návrh hlasovalo 9 
členů zastupitelstva, 1 byl proti a 4 se zdrželi hla-
sování.
Předsedající požádala členy zastupitelstva obce o 
jejich návrhy na funkci druhého člena rady.

Jediný návrh podala RNDr. Marie Michalicová a 
navrhla pana Jana Sítka. Jmenovaný návrh přijal.
Výsledek hlasování: Pro tento návrh hlasovalo 13 
členů zastupitelstva, 1 se zdržel hlasování.
Předsedající požádala členy zastupitelstva obce o 
jejich návrhy na funkci třetího člena rady.

Jediný návrh podala RNDr. Marie Michalicová 
a navrhla Mgr. Andreu Kurkovou. Jmenovaná návrh 
přijala.
Výsledek hlasování: Pro tento návrh hlasovalo 12 
členů zastupitelstva, 2 se zdrželi hlasování.

Ve volebním období 2010-2014 bude rada obce 
pracovat ve složení: starostka – RNDr. Marie Mi-
chalicová, místostarosta – JUDr. Pavel Kašník a 

tři členové rady – Ing. Jaroslav Hajda, Jan Sítek a 
Mgr. Andrea Kurková. 

K bodu  5)  Schválení jednacího řádu Zastupitel-
stva obce Hlohovec
Výsledek hlasování: Pro tento návrh hlasovalo 
všech přítomných 14 členů zastupitelstva. 
K bodu 6)  Diskuse
 První diskutujícím byla nově zvolená starostka 
s projevem, ve kterém mimo jiné poděkovala odstu-
pující starostce a celému zastupitelstvu za úspěš-
né minulé volební období a popřála hodně sil do 
další práce všem nově zvoleným zastupitelům. 
 Prostoru pro diskusi také využila ředitelka ZŠ 
Hlohovec Mgr. Hana Sítková, popřála nově zvole-
ným zastupitelům mnoho úspěchů, vyslovila pře-
svědčení o další dobré spolupráci a poděkovala za 
vše, co vedení obce v minulých letech pro školství 
v obci udělalo.
K bodu  7)  Usnesení
Výsledek hlasování: Pro usnesení v tomto znění hla-
sovalo všech přítomných 14 členů zastupitelstva.
K bodu 8)  Závěr
 Starostka poděkovala všem členům zastupi-
telstva obce za pozornost a soustředěnou práci. 
Všem přítomným občanům poděkovala za zájem o 
veřejné dění v obci a vyslovila potěšení i za ostatní 
členy zastupitelstva.

Zápis z 2. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hlohovec
ve volebním období 2010-2014, konaného dne 9.12.2010

Z jednání Zastupitelstva obce byli předem 
omluveni: Mgr. Jana Vlková a Marie Bartošíková.

Paní starostka navrhla, aby před hlasováním o 
programu jednání zastupitelé projednali bod jedná-
ní č.2 , kterým bylo složení slibu nového člena Za-
stupitelstva obce, aby tento nový člen mohl hlaso-
vat o programu, ověřovatelích zápisu a o návrhové 
komisi s ostatními. 

Přivítala mezi zastupiteli paní starostce obce. 
Paní Štěpánková odevzdala starostce osvědčení 
o zvolení členem Zastupitelstva obce Hlohovec, 
na výzvu starostky přečetla slib a stvrdila ho svým 
podpisem. Po vykonání tohoto slibu Heleny Ště-
pánkové, prvního náhradníka volebního subjektu 
ODS po panu Michalu Sítkovi, který se pro velkou 
zaneprázdněnost svého členství v zastupitelstvu 
vzdal, a to doručením písemného vzdání se man-
dátu dne 22. listopadu, se pokračovalo už se všemi 
13 přítomnými členy Zastupitelstva obce.

Program jednání:
1. Kontrola plnění usnesení z předešlého 

  zasedání Zastupitelstva obce.
2. Složení slibu nového člena Zastupitelstva 

  obce.  
3. Zřízení výborů kontrolního a finančního.
4. Volba zástupců obce: 

  a) do obchodních společností Vodovody 
   a kanalizace, a.s., Břeclav a Hantály, a.s. 
   Velké Pavlovice,  

 b) do dobrovolných svazků obcí DSO Čistý 
   jihovýchod a DSO obcí LVA.

5. Změna rozpočtu obce č. 6 na rok 2010.
6. Rozpočtové provizorium obce na rok 2011.
7. Vnitřní směrnice č. 5/2010 o výši odměn

  neuvolněným členům Zastupitelstva obce. 
8. Schválení názvů nových ulic obce Hlohovec.
9. Zrušení podmínky předkupního práva pro 

  Obec Hlohovec z kupní smlouvy na poze-
  mek p.č. 1117, zahrada o výměře 426 m2

  v k.ú. Hlohovec. 
10. Úplatný převod nemovitostí v k.ú. Hloho-

  vec z vlastnictví Obce Hlohovec do vlast-
  nictví jiných osob: 

 a)  pozemku p.č. 170/3 o výměře 1 m2,
   zastavěná plocha, v ulici Chalupky do 
   SJM Vojtěcha Škrobáčka a Petry Škro-
   báčkové, Chalupky 519, Hlohovec za 
   cenu 100,- Kč/m2, 

 b) části pozemku p.č. 719/17, nově dle 
   geom. plánu č. 959-061/2010 označe-
   ného jako parcela č. 719/21, ostatní 
   plocha o výměře 19 m2, v ulici Šulaperk 
   do SJM Karla Vlašice, Ing. a Kateřiny 
   Vlašicové, U sadů 389, Hlohovec za 
   cenu 100 Kč/m2.

11. Různé k projednání
12. Usnesení 
13. Závěr

Výsledek hlasování o  programu jednání v celém 
rozsahu, jak byl navržen: 13 – 0  – 0 .

Průběh jednání:
k  bodu 1.   Kontrola plnění usnesení z přede-
šlých zasedání Zastupitelstva obce. 

Zastupitelé vzali tuto zprávu na vědomí bez 
připomínek. 
k  bodu 2.  Složení slibu nového člena Zastupi-
telstva obce

Starostka obce tento bod vynechala, protože se 
mu věnovali už před začátkem jednání.
k bodu 3.  Zřízení výborů kontrolního a finanč-
ního.

Starostka představila navržené členy nejprve 
kontrolního výboru ve složení: předseda – Antonín 
Koryčánek, členové – Mgr. Iva Garčicová a Helena 
Štěpánková.  Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0 .

Starostka představila členy finančního výboru a 
jeho složení: předseda – Ing. Jiří Vlk, členové – Bc. 
Sylva Vlašicová a Ludmila Ondrysková.
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0 .
k bodu 4. Volba zástupců obce: 
 a) do obchodních společností Vodovody 
  a kanalizace, a.s., Břeclav a Hantály, a.s. 
  Velké Pavlovice,  

Starostka představila návrhy doporučené Ra-
dou obce. Nejdříve zástupcem na valné hromady 
obchodní společnosti Vodovody a kanalizace, a.s., 
Břeclav  za obec Hlohovec navrhla JUDr. Pavla Kaš-
níka a jeho náhradníka RNDr. Marii Michalicovou.
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0 .

Do statutárního orgánu (představenstvo), pří-
padně dozorčí rady obchodní společnosti Hantály, 
a.s., Velké Pavlovice navrhla starostka na doporu-
čení Rady obce za naši obec JUDr. Pavla Kašníka. 
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0 .

Na valné hromady obchodní společnosti Hantály, 
a.s., Velké Pavlovice na doporučení Rady obce na-
vrhla zástupce za obce Hlohovec RNDr. Marii Micha-
licovou a jejího náhradníka JUDr. Pavla Kašníka.
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0 .
 b) do dobrovolných svazků obcí DSO Čistý 
  jihovýchod a DSO obcí LVA.

Starostka navrhla na doporučení Rady obce do 
dobrovolného svazku obcí DSO Čistý jihovýchod 
zástupce obce na valné hromady JUDr. Pavla Kaš-
níka a jeho náhradníka RNDr. Marii Michalicovou. 
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0 .

Starostka obce navrhla na doporučení Rady 
obce do dobrovolného svazku obcí DSO obcí LVA 
RNDr. Marii Michalicovou a jejího náhradníka JUDr. 
Pavla Kašníka.
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0 .
k bodu 5.  Změna rozpočtu obce č. 6 na rok 2010.

Při výkladu situace některých investic se člen 
zastupitelstva pan Kurka dotázal, jakým způsobem 
se pokračuje s pokládkou chodníků u ZŠ a kostela. 
JUDr. Kašník informoval zastupitele, že chodníky 
odmítli v této kvalitě převzít a firma je musí celé 
překládat. Na překládce se už pracuje. Zastupitelé 
poté neměli ke změnám rozpočtu č. 6 na rok 2010 
žádné připomínky.
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0.

k bodu 6.  Rozpočtové provizorium obce na rok 2011.
Rozpočet na rok 2011 může být připraven až 

koncem února, podobně jako jiné roky. Vysvětlila, 
že do té doby je nutné hospodařit podle zásad, 
které členové ZO schválí v podobě rozpočtového 
provizoria. Členové obdrželi návrh rozpočtového 
provizora obce na rok 2011 před jednáním. Podle 
tohoto materiálu bude obec hospodařit s peněžními 
prostředky do výše rozpočtových výdajů na úrovni 
rozpočtu roku 2010, a to pouze běžných výdajů.  
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0 .
k bodu 7. Vnitřní směrnice č. 5/2010 o výši od-
měn neuvolněným členům Zastupitelstva obce. 

Materiál připravovala Rada obce na svém pro-
sincovém zasedání, částky ponechali radní stejné 
z minulého volebního období, avšak zaokrouhlené 
na celé stokoruny nahoru, pouze u radních smě-
rem dolů. Ponechali také nárok na souběh odměn. 
Proti předloženému návrhu požádala starostka o 
doplnění odst. 3 v článku 3, který nárok na sou-
běh odměn upírá neuvolněným místostarostovi a 
starostce.
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 1 .

Po hlasování vyjádřila Mgr. Iva Garčicová nesou-
hlasný názor. Výše odměn se jí zdály být mnohem 
vyšší než v minulých letech. Starostka obce ji před-
ložila k nové směrnici i starou směrnici s odměnami 
platnými do října případně listopadu 2010 pro po-
rovnání a demonstrovala, že rozdíl je pouze v zao-
krouhlení částek na celé stokoruny. Upozornila, že 
tentokrát se odměna místostarosty nedělí mezi dva 
zastupitele, jako tomu bylo v minulém období. 
k bodu 8.  Schválení názvů nových ulic obce 
Hlohovec.

Jedná se zejména o ulici, na které se nachází 
areál nového sběrného dvora, dále v lokalitě trnko-
vého sadu poblíž fotbalového hřiště, kde už jeden 
RD stojí a další se směrem k současné zástavbě 
stavět budou. Jedná se také o stavbu RD manže-
lů Pipalových, která rovněž není součástí žádných 
nejbližších ulic. Starostka obce informovala o tom, 
že názvy těchto ulic už byli prohovořeny na posled-
ní zasedání ZO Hlohovec v minulém volebním ob-
dobí a doporučeny názvy: Ke Staré hoře, V trnkách 
a Na mezi. Tyto návrhy byly zveřejněny na úřední 
desce OÚ Hlohovec, aby byl dán prostor veřejnos-
ti pro vyjádření a k podání jiných návrhů. Zůstaly 
avšak bez reakce veřejnosti.  

Názvy ulic: V trnkách a Na mezi byly souhlasně 
přijaty všemi členy ZO. K názvu Ke Staré hoře se 
s protinávrhem přihlásila zastupitelka paní Štěpán-
ková, nelíbilo se jí písmenko „ř“. Tvrdila, že k ostat-
ním názvům ulic, které jsou vyslovovány tradičně 
hlohoveckým nářečím se nehodí. Navrhla Ke Staré 
hory nebo Na Starů horu. Místostarosta JUDr. Kaš-
ník se vyjádřil, že firmám, které vlastní objekty v 
této ulici, by se asi taková korespondenční adresa 
nezamlouvala.

S dalším návrhem vystoupil zastupitel Ing. Jiří 
Vlk, prohlásil, že mezi lidmi je vžitý název Ulička a 
mohl by se přijat oficiálně. S tímto krátkým a výstiž-
ným názvem se ztotožnili i ostatní členové ZO.

Proti konečnému znění nových ulic: Ulička, V 
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trnkách a Na mezi už žádné námitky ani připomín-
ky nebyly.Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0 .

k bodu 9.  Zrušení podmínky předkupního 
práva pro Obec Hlohovec z kupní smlouvy na 
pozemek p.č. 1117, zahrada o výměře 426 m2 v 
k.ú. Hlohovec. 

– Starostka informovala o žádosti Vojtěcha 
Škrobáčka, který si koupil stavební pozemek p.č. 
1117 v lokalitě K zámečku, tento prodej byl schvá-
len na minulém zasedání ZO. Žádal v ní zrušení 
předkupního práva pro Obec Hlohovec, protože 
by tento pozemek chtěl darovat své dceři a zeťovi, 
manželům do SJM.

K problematice se chtěl vyjádřit místostarosta 
obce. Sdělil svůj názor, že pokud zastupitelé této 
žádosti vyhoví, měli by vzhledem k nynější situaci, 
kdy prodej těchto pozemků stagnuje, obec neplní 
předpokládané příjmy z prodeje pozemků a musí 
čerpat prostředky z kontokorentního účtu, zvažovat 
zrušení smluvní podmínky předkupního práva pro 
Obec Hlohovec a zároveň i sjednocení kupní ceny 
těchto pozemků na  620 Kč/m2 u všech nově uza-
vřených smluv. Zastupitelé s těmito návrhy souhla-
sili. Pan Antonín Koryčánek přispěl názorem, že by 
mohla obec prodávat tyto pozemky bez realitky, co 
by ušetřilo obecní prostředky. Na to starostka odpo-
věděla, že rušit smlouvu s realitní kanceláří by bylo 
ještě předčasné a neprozřetelné, neboť se jedná o 
objem práce nad rámec možností obecního úřadu. 

Starostka obce dala nejprve hlasovat o zruše-
ní sjednané smluvní podmínky předkupního práva 
zakotvené v článku 5 kupní smlouvy uzavřené mezi 
Obcí Hlohovec jako prodávajícím a panem Vojtě-
chem Škrobáčkem, U sadů 408, Hlohovec, jako 
kupujícím, na prodej pozemku p.č. 1117.
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0 .

Starostka obce vyzvala zastupitele k hlasování 
o zrušení předkupního práva pro Obec Hlohovec 
při budoucím uzavírání kupních smluv na pro-
dej pozemků určených k výstavbě 23 RD v ulici 
K zámečku, ke dni konání 2. veřejného zasedání 
Zastupitelstva obce Hlohovec vedených v katastru 
nemovitostí na listu vlastnictví č.10001 pro obec a 
k.ú. Hlohovec. Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0 .

Starostka obce dala hlasovat o zrušení svého 
usnesení zakotveného ve výpisu usnesení z 20. 
veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hlohovec 

konaného dne 17.12.2009 v bodě II. schválilo, odst. 
5. písm.) b), kterým schválilo kupní cenu ve výši  
825 Kč/m2 pro žadatele s trvalým pobytem mimo 
obce Hlohovec ke dni 17. 12. 2009.  Výsledek hla-
sování: 13 – 0  – 0 .

Starostka dala nakonec hlasovat o jednotné 
kupní ceně pozemků určených k výstavbě 23 RD v 
ulici K zámečku ve výši 620 Kč/ m2. Výsledek hla-
sování: 13 – 0  – 0 .

Členové zastupitelstva se dohodli, že nové 
podmínky prodeje stavebních pozemků v ulici K 
zámečku by co nejdříve měly být sděleny zpro-
středkující realitní kancelář. Starostka navrhla tímto 
úkolem pověřit místostarostu obce JUDr. Kašníka. 
Místostarosta souhlasil. Starostka dala o tom hla-
sovat. Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0 .
k bodu 10. Úplatný převod nemovitostí v k.ú. 
Hlohovec z vlastnictví Obce Hlohovec do vlast-
nictví jiných osob: 
 a)  pozemku p.č. 170/3 o výměře 1 m2, zasta-
  věná plocha, v ulici Chalupky do SJM
  Vojtěcha Škrobáčka a Petry Škrobáčkové, 
  Chalupky 519, Hlohovec za cenu 100 Kč/m2,
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0 .
 b) části pozemku p.č. 719/17, nově dle 
  geom. plánu č. 959-061/2010 označeného 
  jako parcela č. 719/21, ostatní plocha
  o výměře 19 m2, v ulici Šulaperk do SJM 
  Karla Vlašice, Ing. a Kateřiny Vlašicové,
  U sadů 389, Hlohovec za cenu 100 Kč/m2.
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0 .
k bodu 11.  Různé k projednání 

Jako první vystoupil zastupitel Antonín Kory-
čánek s názorem, že v minulých letech delegovalo 
Zastupitelstvo obce na Radu obce pravomoc pro-

vádět v závěru rozpočtového roku rozpočtová opat-
ření až do konce kalendářního roku v plném rozsa-
hu. Starostka tento návrh přivítala a poděkovala za 
důvěru projevenou Radě obce. Zastupitelé se na 
tom postupu také dohodli. Starostka dala poté hla-
sovat členy ZO o pověření na Radu obce Hlohovec 
provádět v plném rozsahu rozpočtová opatření v 
období od 10.12.2010 do 31.12.2010, a po uplynu-
tí tohoto  vymezeného období předložit schválená 
rozpočtová opatření Radou obce ke schválení Za-
stupitelstvu obce na jeho nejbližším zasedání.
Výsledek hlasování: 13 – 0  – 0 .

Jako další se do diskuze přihlásila paní ředitel-
ka ZŠ a MŠ Hlohovec Mgr. Sítková. Jménem dětí 
a zaměstnanců školy popřála zastupitelům pěkné 
svátky. Všichni zastupitelé měli na stolech před za-
čátkem zasedání přáníčka vytvořená žáky ZŠ. Paní 
ředitelka také poděkovala za spolupráci a těšila 
se na další. Postěžovala si také, že během oprav 
kulturního domu jim byly zničeny po pádu lešení 
všechny kulisy, museli si je proto na poslední chvíli 
zapůjčit ze sousední Lednice. Místostarosta slíbil, 
že zjistí v jakém stavu kulisy skutečně jsou a bu-
dou-li použitelné alespoň pro příští potřebu. 

Jako poslední se do diskuze přihlásila paní Ko-
nečná z řad veřejnosti. Dotázala se, kdy bude nový 
sběrný dvůr otevřen, a na který mají občané nyní 
odpady vozit. Místostarosta Kašník vysvětlil, že na 
novém sběrném dvoře už je sice vše připraveno, 
ale ještě stále se čeká na schválení provozního 
řádu, proto je zatím ještě v provozu starý sběrný 
dvůr.
Závěr – V závěru jednání starostka poděkovala 
všem přítomným zastupitelům a veřejnosti za účast 
na tomto veřejném zasedání s přáním krásných vá-
nočních svátků a hodně úspěchů v novém roce

Zamyšlení místostarosty
Tak máme po volbách. Co nám letos 

přinesly? Co od jejich výsledků můžete 
čekat? Na tyto otázky se vám pokusím 
odpovědět v dnešním zamyšlení.

Úvodem bych v krátkosti zhodnotil letošní 
předvolební kampaň v Hlohovci. Je pro mne 
opravdu příjemné vyhodnotit, že všechna poli-
tická uskupení, která se ucházela o vaše hlasy, 
vedla kampaň veskrze nekonfliktní a slušnou. 
Ne,  nepletu se. Opravdu myslím úplně všech-
ny. Útoky, které se objevily ze strany ČSSD, 
nepokládám za kampaň této strany. Z reakcí 
některých lidí, kteří byli na této kandidátce, 
bylo zřejmé, že to byla zcela soukromá akce 
jejich lídra. A já bych byl rád, abychom si to 
všichni uvědomili a opravdu si to pamatovali. 
ČSSD si nezaslouží, aby ji voliči v Hlohovci od-
soudili na základě kroků jednotlivce vedených 
bezmeznou neukojenou touhou po funkcích. 
Ti lidé tady s námi žijí a také se snaží dělat 
pro věci veřejné něco dobrého. Já sám mám 
ve strukturách ČSSD mnoho blízkých přátel, 
kterých si hluboce vážím.

A jak hodnotím výsledek letošních voleb 
do zastupitelstva Hlohovce ? Musím odpově-
dět, že zcela střízlivě, s pokorou a pocitem ob-
rovského závazku. Nehledejme ve výsledcích 
nějaké zvraty a senzace. Naši spoluobčané v 
letošních volbách pouze vyjádřili to, co jsme po 
nich v době předvolební chtěli. Dali najevo, kte-
rým směrem má Hlohovec dále jít.

Pro ODS tyto volby znamenaly získání 
pěti mandátů v zastupitelstvu, což je pro nás  
nejen potvrzení důvěry, kterou jste nám dali 

v roce 2006, ale zároveň obrovský závazek 
pro následující čtyři roky. 

Vítězství KDU-ČSL v letošních volbách 
pro nás není žádnou politickou prohrou. 
Nehrajeme si tady na parlament. To do ko-
munální politiky opravdu nepatří. Rád bych 
touto cestou blahopřál KDU-ČSL k jejich vo-
lebnímu úspěchu a popřál jim i nám mnoho 

úspěchů a plodné spolupráce.  Z tohoto mís-
ta bych rád všechny ujistil, že povolební vy-
jednávání, která jsem s KDU-ČSL vedl, byla  
konstruktivní a naprosto vstřícná. To dává 
velkou naději, že  toto volební období se po-
nese v duchu smysluplné spolupráce a ne 
nesmyslných žabomyších válek, které pouze 

ubírají energii a čas, jež je třeba plně věnovat  
rozvoji obce. Také bych se rád krátce zastavil 
u personálního obsazení rady. Ani zde bych 
nehledal žádné skryté úmysly toho či onoho 
politického subjektu, které vedly k takové-
mu sestavení nové obecní rady. Stačí si jen 
porovnat jména nových radních s volebními 
výsledky. Jinými slovy jsme se bez dlouhé-
ho rozmýšlení rozhodli plně respektovat vůli 
občanů Hlohovce, kterou svým hlasováním 
zcela jasně vyjádřili. 

Závěrem mi dovolte jménem nového zastu-
pitelstva, vás všech, ale především mě osobně, 
abych touto cestou srdečně poděkoval  Janě 
Vlkové za obrovské množství poctivé práce, 
které jako starostka obce v uplynulém voleb-
ním období odvedla. Její snad nevyčerpatelná 
energie byla zásadním hnacím motorem pro 
dění v obci. Nepřeberné množství nápadů a 
myšlenek, které vnášela do své práce posunu-
lo řešení mnoha situací zásadním způsobem. 
Jako její nejbližší spolupracovník bych rád řekl, 
že uplynulé čtyři roky byla pro mne spolupráce 
s Janou Vlkovou inspirující. Přál bych si, aby 
naši občané věděli, že  Jana Vlková obec vedla 
tak, že nové vedení může v nastaveném smě-
ru důsledně pokračovat. A věřte, že je na co 
navazovat. 

Všem nově zvoleným zastupitelům bla-
hopřeji a těším se na spolupráci. Vám všem 
bych si dovolil popřát klidný závěr roku 2010, 
krásné Vánoce a mnoho štěstí a úspěchů
v roce nadcházejícím.

Pavel Kašník, místostarosta obce
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VÝSLEDKY HLASOVÁNÍ V HLOHOVCI PŘEHLEDNĚ
Okrsková volební komise v Hlohovci (OVK) sděluje výsledky hlasování do Zastupi-

telstva obce Hlohovec ve dnech 15. a 16. října 2010 a děkuje ještě jednou všem voličům 
za aktivní účast a za projev podpory všem kandidátům. Komise konstatuje, že hlasování 
proběhlo řádně a rozhodlo o následujícím volebním výsledku.

Celkem se do volební místnosti v Hlohovci  dostavilo: 587 voličů z celkového počtu 1053 
voličů v naší obci, což představuje padesátišestiprocentní účast (56 %).

Odevzdáno bylo  586 platných volebních lístků a voliči přidělili svůj hlas celkem 8195 krát, 
tedy o 79 hlasů méně než ve volebním roce 2006. 

Výsledek hlasování:
Volební strana: počet hlasů % z celkem (stav r. 2006)
č. 1 Sdružení nezávislých kandidátů 1556  19,00 % 36,22 %
č. 2 Česká strana sociálně demokratická   913 11,14 % neúčastnila se
č. 3 Občanská demokratická strana 2744 33,48 % 31,34 %
č. 4 KDU-ČSL 2982 36,38 % 32,44 %

Do zastupitelstva obce Hlohovec byli zvoleni:
Sdružení nezávislých kandidátů:
Mgr. Iva Garčicová 164  hlasy
Bc. Sylva Vlašicová 148  hlasů
Antonín Koryčánek 136  hlasů

Česká strana sociálně demokratická:
Bc. Jaromír Navrátil 127  hlasů

Občanská demokratická strana:
JUDr. Pavel Kašník  254  hlasy
Ing. Jaroslav Hajda 230  hlasů
MUDr. Jana Hammerová 230  hlasů
Mgr. Jana Vlková 225  hlasů
Michal Sítek 216  hlasů

OVK v Hlohovci pracovala ve složení: zapisovatelka paní Jana Imrichová, předsedkyně paní 
Lenka Grbavčicová (roz. Haarová), členky komise paní Veronika Hajdová, Kateřina Osičková, Ma-
rie Sítková, a slečny Martina Michalicová, Jitka Jankovičová a Iveta Musilová.  

Za OVK v Hlohovci, předsedkyně L. Grbavčicová

KDU-ČSL:
RNDr. Marie Michalicová 327  hlasů
Mgr. Andrea Kurková 256  hlasů
Marie Bartošíková 242  hlasy
Jan Sítek 236  hlasů
Ing. Jiří Vlk 207  hlasů
Jan Kurka 179  hlasů

KOPAT BEZ
VYTYČENÍ

PLYNÁRENSKÝCH 
ZAŘÍZENÍ

SE NEVYPLÁCÍ!
Nejedna porucha na plynárenském za-

řízení je způsobena stavebníky provádějí-
cími výkopové práce bez řádného vytyče-
ní tohoto zařízení. 

Dochází tak k nemalým škodám zejména 
na uniklém zemním plynu a vznikají náklady 
spojené s odstraněním těchto poruch.

Každý stavebník je povinen dle § 153 
stavebního zákona č. 183/2006 Sb. zajistit 
vytyčení trasy inženýrských sítí, tedy i ply-
nárenského zařízení v místě jejich střetu se 
stavbou.

Společnost RWE Distribuční služby, s.r.o. 
zajišťuje technické vyjádření k zemním pra-
cím, kterými je dotčeno plynárenské zařízení. 
Podává rovněž informace o jeho vytyčení.

Vytyčení je poskytováno zdarma.
Žádné zemní práce by tedy neměly být 

zahájeny bez písemného technického vy-
jádření o existenci sítí a jejich následného 
vytyčení.

Podrobné informace o vytyčení získáte 
na webových stránkách www.rwe-ds.cz.

Marie Sítková, referentka OÚ Hlohovec

Letošní víno nám opět posvětí sv. Jan
Občanské sdružení Hlohovčané ve spolupráci s Obcí Hlohovec pořádají tradiční 

SVĚCENÍ VÍNA. 
Všichni vinaři se vzorkem letošního vína a příznivci místních vín jsou srdečně zváni

v pondělí 27. prosince do sálu Kulturního domu v Hlohovci na 17. hodinu.
Víno z letošní úrody hroznů révy vinné sklizené na místních vinicích posvětí valtický pan 

farář Mgr. Jiří Grmolec. Průběh vinařského roku a kvalitu letošní úrody zhodnotí odborným slo-
vem Ing. Karel Vlašic a k dobré náladě zahraje cimbálová muzika LONGA z Hlohovce, vedená 
primáškou Janou Žilkovou.  

Pořadatelé se těší na hojnou účast a počet-
né vzorky vín.                           

  OS Hlohovčané ZMĚNY ÚŘEDNÍCH 
HODIN

Oznamujeme občanům,
že v období mezi vánočními 
svátky ( 27. - 31. 12. 2010) 
bude na Obecním úřadu 

Hlohovec z důvodů čerpání 
dovolených zavřeno!

Místní poplatky
Od 1. ledna 2011 nastanou změny 

v zákonu o místních poplatcích. Co
z toho vyplyne pro poplatníky?
 1. Pro každého poplatníka (jednotlivce)
  musí být vyplněný samostatný ohlašo-
  vací formulář
 2.  Ze zákona  se ruší promíjení  hrazení
  těchto poplatků  -  dříve obec na základě
  zaslané žádosti promíjela občanům
  žijícím v cizině, kteří se v obci nezdr-
  žovali déle než 14 dní v roce, placení 
  těchto poplatků. Od 1. ledna 2011 už 
  takovým žádostem nebude moci vyhovět.
Obec připravuje dodatek k vyhlášce, ve 
kterém budou tito občané od poplatku 
osvobozeni po prokázání důvodů tohoto 
osvobození, a to po dobu trvání důvodů.

POLICIE ŽÁDÁ O POMOC!
Dne 11. prosince ve 12.30 hodin došlo na křižovatce silnic Hlohovec, Lednice, 

Valtice a Nový Dvůr k dopravní nehodě. 
Řidička osobního vozidla značky Peugeot přijížděla po hlavní silnici směrem od Valtic. 

Od obce Hlohovec dojížděl ke křižovatce autobus, který odbočoval směrem na Lednici. Ři-
dička z obavy, že dojde k nárazu, strhla řízení vozidla do silničního příkopu. Policisté žádají 
zejména cestující, kteří v uvedenou dobu cestovali autobusem a mohli by k události podat 
bližší informace, aby se ozvali na dopravní inspektorát - na tel. 974 632 252. Za pomoc 
Policie ČR předem děkuje. 

por. Mgr. Kamila Haraštová, tisková mluvčí Policie ČR Břeclav 
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Ze školy a školičky

Předškoláci byli na návštěvě ve škole
Již třetím rokem zve základní škola k sobě na návštěvu děti

z mateřské školky, které se stanou v příštím školním roce velký-
mi školáky první třídy. 

Zápis dětí proběhne sice až měsíci lednu, ale aby tyto děti nevstu-
povaly zcela do neznámého prostředí, pořádáme pro ně přátelské 
setkání na půdě školy už brzy před zápisem. Cílem je odstranit veš-
keré zábrany a ostych ze školy. Letos se naše setkání uskutečnilo 23. 
listopadu, kdy nás navštívilo devět předškoláků z naší mateřské školy 
v doprovodu paní učitelky Baránkové. 

Děti vždy přivítáme v první třídě, kde se přímo účastní vyučovací-
ho procesu ve školních lavicích. Tentokrát to byl předmět jazyk český. 
Naši školáci  předvedli dětem čtení a povídání ze Slabikáře, společně 
jsme i s dětmi ze školky přiřazovali slabiky k obrázkům. Závěr našeho 
setkání patřil oddechovým hrám na koberci. 

Společná hodinka nám rychle uběhla a děti z mateřské školky se 
pomalu odebraly k odchodu s úsměvem na tváři. Na všechny budoucí 
školáky se budeme opět těšit u zápisu do 1. třídy, který proběhne
17. ledna 2011 v budově základní školy. 

Elena Jankovičová, učitelka ZŠ
Hlohovečtí předškoláci byli na návštěvě u prvňáčků v základní
škole. V polovině ledna půjdou k zápisu.            Foto: archiv školky

Ve školní družině fungují 
dvě oddělení

Ve školním roce 2010/2011 jsou v naší škole otevřena dvě od-
dělení školní družiny s celkovým počtem 42  žáků.  

Do  I. oddělení je zapsáno celkem 29 žáků. Jeho provoz je zahájen 
od 11.40 hodin, v pátek již od 10.45 hodin a končí v 15.00 hodin. S 
žáky pracuje vychovatelka Miroslava Knéslová.

Úkolem I. oddělení školní družiny je organizovat odpočinkovou a re-
kreační činnost žáků.  Hned v září na nás čekala tvořivá dílna. Zúčastnili 
jsme se podzimního dýňování, kde jsme společně s rodiči tvořili  stra-
šidla z dýní z přírodního materiálu. Také podzimní kuličkiáda byla zají-
mavým zpestřením podzimních herních činností. V říjnu jsme vyrazili do 
polí pouštět draky. Počasí nám přálo, a tak nad Hlohovcem poletovalo 
hned několik barevných draků. Každý pátek trávíme ve  výtvarné dílně s 
názvem Dovedné ruce, kde se věnujeme tvořivé činnosti s papírem, lát-
kou i přírodním materiálem. Mezi naše výrobky patří ruční papír, přírodní 
dekorace aj. Náš oddechový čas vyplníme také hraním pohybových her 
s využitím nového multifunkčního hřiště a tělocvičny školy. 

Do II. oddělení spadají  naše zájmové kroužky, které škola v tomto 
školním roce organizuje, letos jich žákům nabízíme celkem devět. Pro-
voz tohoto oddělení je zahájen od 13.30 hodin a končí v 15.30 hodin. S 
žáky zde pracují střídavě všichni pedagogičtí pracovníci školy i externí 
zaměstnanci s pedagogickým vzděláním. Obě oddělení školní družiny 
mohou navštěvovat žáci všech ročníků školy s tím, že z jednoho do dru-
hého postupně přecházejí dle rozvrhu jednotlivých kroužků. Za školní 
družinu je vybírán jednorázový poplatek 100 Kč na jedno pololetí bez 
ohledu na to, zda žák navštěvuje pouze jedno nebo obě oddělení sou-
časně. Rodiče přihlašují své dítě na základě vyplnění zápisního lístku . 

Miroslava Knéslová, vychovatelka školní družiny

V družině je pořád co dělat.          Foto: archiv družina

Projekt Ukliďme si svět 
řeší ekologii

Ekologický projekt Ukliďme si svět je ukázkou řešení eko-
logické problematiky v praxi a je vhodným nástrojem k rozvíje-
ní klíčových kompetencí uvedených ve vzdělávacím programu 
naší školy. 

Proto jsme se rozhodli přihlásit se, motivovat žáky a jejich ro-
diče ke sběru elektroodpadu, a tím přispívat k ochraně životního 
prostředí. Za jeden rok jsme nasbírali tolik  vysloužilých spotřebi-
čů, že se nám podařilo obsadit třetí příčku v kategorii Množství se-
braných elektrospotřebičů v přepočtu na žáka v rámci Jihomorav-
ského kraje v soutěži škol, kterou pořádá společnost Elektrowin 
a.s. z Prahy. Tím škola vyhrála šek v hodnotě 3.000 Kč na nákup 
učebních pomůcek. 

Slavnostní předání ceny se konalo 2. prosince na Krajském 
úřadě Jihomoravského kraje za účasti Ivo Polácha, náměstka 
hejtmana Jihomoravského kraje a generálního ředitele společnos-
ti Elektrowin a.s. Romana Tvrzníka. Předání se zúčastnily Sabina 
Jankovičová a Pavla Kurková, žákyně 4. třídy, které se na sbě-
ru nejvíce podílely, v doprovodu třídní učitelky. Projekt pokračuje
i nadále, takže se těšíme na další přírůstky ve sběrném koši na 
chodbě v přízemí budovy základní školy a předem děkujeme všem 
žákům a jejich rodičům za podporu této sběrové akce. 

Hana Sítková, ředitelka školy
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Ze školy a školičky

Kdo by se bál tak milého anděla?                       Foto: archiv školky Kdo byl hodný, nemusel se bát.             Foto: archiv školky

Úctyhodný Mikuláš s dlouhými bílými vousy 
společně se strašidelně vypadajícím čertem 
rozdávali dárečky, které si přinesli v koši..

Foto: archiv školy

V novém roce přibude
šest školáků

V letošním školním roce nastoupilo do Mateřské školy v Hlohovci 40 dětí a
v novém roce k nim přibude dalších šest školáčků. K takovému počtu jsme se už 
několik let ani nepřiblížili.

Byla opět zřízena dvě oddělení a  pořízeno vybavení třídy lehátky, lůžkovinami a 
policemi k jejich uskladnění. Obměna se dotkla také pedagogického sboru, kde odešla 
do důchodu po 36 letech odpracovaných v naší školce paní učitelka  Marie Grandičová. 
Od 1.září nastoupila jako učitelka Eva Grabmüllerová.

I rodiče a ostatní příbuzní mohou do školky
Naše děti v mateřské škole jsou vždycky šťastné, když s nimi mohou ve školce pobýt 

jejich nejbližší. Několikrát do roka mají rodiče a jiní příbuzní možnost se svými dětmi 
se zde  pobavit a případně něco zajímavého vytvořit. 

První takovou akcí bylo podzimní dýňování s večerním zapalováním dýňových 
strašidýlek. Účast byla hojná, dýňoví bubáci hlídali několik nocí před budovou školky
a určitě potěšili i kolemjdoucí.

Největší význam mají takovéto akce určitě v období předvánočním. Máme za se-
bou společné vítání adventu, které ovšem poznamenala velká nemocnost dětí. V úterý
30. listopadu zavoněla celá budova jehličím. Maminky se svými dětmi zde totiž během 
dopoledne i odpoledne vytvářely krásné adventní věnce a jiné vánoční vazby, kterými 
jsme potom vyzdobili chodby i třídy. Svatému Mikuláši  s jeho dru-
žinou se to moc líbilo, také s dětmi byl spokojen a čertíci tedy odešli 
s nepořízenou. 

Ještě jednou jsme se v tomto čase sešli s 
rodiči, a to v pondělí 20. prosince Vánočním 
zvonkování. Odpoledne jsme společně vyro-
bili vánoční zvonečky, kterými jsme ozdobili 
stromeček před budovou školky. Zvoněním a 
zpěvem koled jsme s pokoušeli přivolat Vá-
noce. Zda s námi byl po celý rok spokojen 
Ježíšek, to se teprve uvidí. První radost v po-
době sněhové nadílky už nám udělal. 

Děti i zaměstnanci hlohovecké školky 
přejí všem čtenářům Našej dědiny krás-
né Vánoce a hodně štěstí a zdraví do roku 
2011.

Marie Baránková, vedoucí učitelka
Šikovné maminky  (i tatínkové) jsou ve školce vždycky vítány.

Foto: archiv školky



N A Š A   D Ě D I N A • 9 

Pobočka Břeclav, 17.listopadu 2,

tel. 519 353 911,

mobil: 606 705 999
více na www.schmidt-reality.cz

Nabízíme k prodeji 19 stavebních pozemků v obci 
Hlohovec, okr. Břeclav. Jedná se o pozemky v uli-
ci „K zámečku“. Pozemky mají výměru od 426 m2

do 927 m2. Přípojky IS a komunikace byly dokončeny 
k 1. 8. 2010.

zakázku vyřizuje: Zdeněk Zelinka, Tel.: 777 000 622
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Slovácká dechová hudba VEČERKA uspořádala v pořadí už čtvrtý koncert pro vážně nemocnou desetiletou školačku Karolínu 
Horskou z Valtic. 

Karolínku si muzikanti vybrali proto, že je to nejbližší konkrétní případ, kdy mohou pomoci skutečně  potřebnému dítěti.
 Ze spontánní akce v roce 2007 se stala tradice a všichni členové Večerky jsme tomu opravdu rádi. Za čtyři roky Večerka pro Káju vybrala 

celkem už 74 tisíc korun ze vstupného, z toho jen letos 13 tisíc korun! Každoročně se k akci připojuje také obec Hlohovec, která poskytuje 
zdarma  kulturní dům včetně nákladů na vytápění a ostatní energie. 

Škoda jen, že návštěvnost má snižující se tendenci. Je smutné  uvědomit si, že je kolem nás stále méně lidí, kteří si uvědomují neštěstí 
toho druhého a jsou ochotni nějak pomoci. Třeba právě tou symbolickou stokorunou.

Večerka hrála už počtvrté pro Karolínu Horskou

Večerka hraje pro Karolínku.

Zleva Peter Vojtašovič, Marek Turček, Tomáš Kašník
Soňa Žúreková a Anička Zlomková

Sólo na trumpetu Tomáš Kašník věnoval Karolínce.

Karolínka dostala od muzikantů  velkého plyšáka.

Zleva starosta Valtic Pavel Trojan, starostka Hlohovce Marie
Michalicová, manažer Večerky Pavel Kašník a Karolínka s rodiči.
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Opustili naše řady

Dne 30. října 2010 zemřela ve věku 73 let paní Marta 
Drobiličová (U sadů 385).

Dne 9. listopadu 2010 zemřel ve věku 46 let pan Róbert 
Šeda  (Šulaperk 148).

Pozůstalým vyjadřujeme upřímnou soustrast.

Říjen 
Vaškovič Josef             Dolní konec 119 60 let 
Lacinová Olga Na kopci 66                 89 let
Radkovičová Ludmila            Ke kostelu 360            86 let
Radkovičová Božena             Chalupky 246              50 let
Grandičová Marie                  Hlavní 155                   60 let
Radkovičová Božena             Na kopci  71                 80 let
Sítková Anna                         Hlavní 128                    82 let
Doleček Zdeněk                     Dolní konec 138           60 let

   Listopad   
Buriánková Terezie  Lípová 329       85 let
Dvořák Pavel   U sadů 412       60 let
Radkovičová Olga Hlavní 222 89 let
Letafková Růžena U sadů 433       82 let
Bartolšicová Anna U sadů 393       86 let

Prosinec   
Buriánek Jaroslav U sadů 154       60 let
Stanický Josef Lípová 226        70 let
Slunská Anna    Dědina 49         88 let
Slunský Jan                             Ke kostelu 440            90 let
Škoda Anton                           Hlavní 254                  70 let

Dne 7. září  2010 se Jitce Pavlicové
a Michalu Sítkovi  (Ke kostelu 214) narodila dcera Julie.

Dne 12. října 2010 se manželům Jitce a Kamilovi Vachů-
tovým  (Krátká 454) narodila dcera Veronika.

Dne 12. listopadu 2010 se manželům Lence a Milanovi
Grbavčicovým  (Dolní konec 481) narodil syn Milan.

Dětem přejeme do života hodně štěstí a zdraví a rodičům 
hodně radosti při jejich výchově.

SPOLEČENSKÁ RUBRIKA

Blahopřejeme

Vítáme mezi námi

Sňatky

Dne 23. ledna 2010 uzavřeli v Aus-
trálii sňatek Marie Machálková a 
Kurt Antony Retter (Dědina 273)

Dne 4. září 2010 uzavřeli v Lednici 
sňatek Eva Buršíková a Patrik 
Garčic (Dolní konec 127).

Dne 23. října 2010 uzavřeli ve Valticích sňatek Jiřina
Tučková  a Karel Demeter  (Hlavní 294) .

Blahopřejeme

V listopadu TJ Sokol Hlohovec zakončila své mistrovské soutě-
že. Jednotlivá družstva prošla těmito zápasy s různými výsledky.

„A“ mužstvo v úvodu soutěže navázalo na roky minulé a přilepilo 
se na chvost tabulky. Výsledkové zlepšení nastalo v 9. kole po remíze 
s Krumvířem, kdy se podařilo za posledních 8 kol uhrát 14  bodů při 
skóre 14:4, přitom v první polovině to byly pouhé 4 body a poměr 
branek 7:19. Celkově nám tedy patří 10. místo a nezbývá, než doufat, 
že na jaře navážeme spíše na ten říjen a listopad.

„B“ mužstvo získalo na podzim 16 bodů a je na 14. místě ze šest-
nácti účastníků. Pozitivem však je, že se zapojuje více mladých hráčů 
a tabulka je velmi vyrovnaná, což dává naději na lepší umístění.

Dorost po úspěšném vstupu do soutěže pomalu ubíral, a to pře-
devším výsledkově, protože předváděná hra nebyla zase tak špatná. 
Celkové 8. místo s 22 uhranými body jistě není maximem, ale oproti 
minulým rokům, kdy hrávali o sestupové příčky, jim dává klid do pří-
pravy na jarní sezónu.

Žákům, kteří byli několik let nejúspěšnějším družstvem Hlohovce,    
se výsledkově zase tolik nedařilo. Fotbal sice hráli dál pohledný, kom-
binační většinou na jednu branku, ale neproměňování šancí, hloupě 
obdržené góly, a také velká marodka poslala kluky do středu tabulky 
na 5. místo se 16 body.

Základna, ke které se konečně podařilo sehnat trenéry, kteří na-
stolili řád a zkvalitnili přípravu, podávala střídavé výkony a výsledky. 
Je pravda, že v této kategorii jde především o to, aby se hráči co 
nejvíce naučili. Ziskem 4 bodů obsadila 10. příčku tabulky.

Co nás čeká do nového roku:
Základna a žáci budou využívat víceúčelové hřiště a při špatném 

počasí tělocvičnu v místní škole, kde se budou zaměřovat na obratnost, 
sílu a vytrvalost. Dorost a dospělí mají letos zajištěnou novou halu ve 
Valticích a od 7. 1. 2011 začne zimní příprava ve venkovních podmín-
kách. Od 31. 1. do 13. 3. se zúčastníme zimního turnaje v Mikulově.

Los zimního turnaje.

 I. kolo 30.1.2011 16.00 Hlohovec – Schrattenberg
 II. kolo 6.2.2011 16.00 Hlohovec – Novosedly
 III. kolo 12.2.2011 10.00 Hlohovec – Přítluky
 IV. kolo 19.2.2011 16.00 Hlohovec – Nikolčice
 V. kolo 27.2.2011 14.00 Hlohovec – Drasenhofen
 VI. kolo 5-6.3.2011                     o umístění
 VII. kolo 12-13.3.2010                     o umístění

PODZIM VE FOTBALOVÝCH 
SOUTĚŽÍCH
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Po Novém roce vyjdou pojedenácté koledníci 
Počátkem ledna 2011 vyjdou do ulic 

koledníci se zapečetěnými pokladničkami 
s logem Charity ČR. V celostátním mě-
řítku půjde již o jedenáctý ročník sbírky. 
Výtěžek Tříkrálové sbírky je určen pře-
devším na pomoc lidem v nouzi.

Tříkrálová sbírka 2011 se koná v rozme-
zí 1. - 16. ledna 2011. Koledování je však 
závislé na místních zvyklostech a podmín-
kách, zejména na počtu skupinek, které 
bude mít místní Charita k dispozici. Jsou 
oblasti, obzvláště tam, kde je tento lidový 
zvyk stále živý, kde se koleduje pouze 6. 
ledna. Řada Charit také koleduje jen o ví-
kendu 8. - 9. ledna 2010. 

Výtěžek Tříkrálové sbírky je určen pře-
devším na pomoc nemocným, handicapo-
vaným, seniorům, matkám s dětmi v tísni 
a dalším jinak sociálně znevýhodněným 
skupinám a to zejména v regionech, kde se 
sbírka koná. 

Přibližně desetina výnosu sbírky je ur-
čena na humanitární a rozvojovou pomoc 
do zahraničí. Kolednickou skupinku tvoří 
zpravidla koledníci v dětském věku, převle-
čení za bájné tři krále (mudrce z východu), 
kteří se podle biblické tradice přišli poklonit 
do Betléma narozenému Ježíškovi. Koledo-
vání probíhá podle místních podmínek v 
průběhu prvních dvou týdnů měsíce ledna. 

Část výtěžku loňské Tříkrálové sbír-
ky, 300 tisíc korun, byla na Břeclavsku 
použita mj. pro Nízkoprahové denní cen-
trum Břeclav Oblastní charity Břeclav, a 
to na dodělání stavebních úprav sociální 
zařízení. Tento projekt poskytuje služ-
by lidem, kteří mají ve svém životě jak 
sociální, tak existenční problémy a vy-
žadují pomoc od druhých. Příští rok by 
tam potřebovali dalších 400 tisíc korun 
na výměnu venkovních stěn, konkrétně 
výměnu dřevěných nosníků za kovové, a 
výměnu oken.

Celkem se vloni na Břeclavsku vybra-
lo 1,665.239 korun, což bylo o 42 tisíc 
korun více než v roce 2009. V Hlohovci 
vybraná částka činila 45.450 korun, což 
bylo v přepočtu na jednoho obyvatele 
35,68 Korun. To znamenalo, že v Hlo-
hovci byli co štědrosti třetími z celko-
vého počtu asi 60 obcí v našem okrese!   
Nezbývá než věřit, že letos tomu nebude 
jinak.

Pokud vás tříkráloví koledníci ne-
zastihnou doma, můžete přispět přímo na 
bankovní účet 66008822/0800 vedený u 
České spořitelny. Oblíbené jsou také dár-
covské DMS KOLEDA odeslané na číslo 
87 777.

Na fotografiích Františka Havlíka si 
připomínáme loňskou Tříkrálovou sbírku 
v Hlohovci. Koledníci budou po obci opět 
chodit v sobotu 8. ledna.
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